

RUE JOLIETTE

- 45. Henri Bertrand . . . . . \$ 75
- 46. Geo. Janin . . . . .

RUE SHERBROOKE (7ème SECTION) DE GUY A FORT

- 47. T. O. Sullivan . . . . . \$3,500
- 48. Hénault & Heffernan . . . . . 3,500
- 49. Julien Toussaint & Cie . . . . . 3,500

RUE SHERBROOKE (8ème SECTION) DE FORT AUX LIMITES OUEST

- 50. Hénault & Heffernan . . . . . \$3,500
- 51. Julien Toussaint & Cie . . . . . 3,500
- 52. Glibert, Paye & Cie . . . . . 3,500

RUE BASIN

- 53. Geo. Janin . . . . .
- 54. Palermo & Frascarelli . . . . . \$ 50
- 55. Henri Bertrand . . . . . 50

Ajournement.

L. N. SENECAI,  
Secrétaire.

\* \* \*

Compte rendu de l'assemblée du 12 mars, 1913, p. m.

Son Honneur le Maire L. A. Lavallée. Tous présents.

1.—Soumis un rapport du Département en Loi "re" expropriation des Nos 673 et 674 du Cad. du quartier Saint-Antoine, pour compléter l'élargissement de la rue de la Montagne, depuis la rue Notre-Dame jusqu'à la rue Dorchester.

Soumis à ce sujet un rapport du Président du Bureau des Estimateurs, transmettant l'évaluation desdits lots, soit \$14,050.32.

Résolu: De faire rapport au Conseil, recommandant de voter ladite somme pour les fins de ladite expropriation.

2.—Soumis un rapport du Département en Loi re éclairage de Park Avenue Extension par la Saraguay Electric and Water Company, déclarant que la Ville peut forcer ladite compagnie de cesser de fournir la lumière électrique pour l'éclairage des rues dans cette partie du territoire de Montréal, au moyen d'une mise en demeure spéciale.

Résolu: De renvoyer ledit rapport au Département en Loi, avec prière de préparer et faire signifier ladite mise en demeure.

3.—Soumis un rapport du Trésorier de la Cité, informant le Bureau que la Trust and Loan Company est prête à accepter maintenant le paiement d'une hypothèque sur un morceau de terrain acheté le 17 décembre 1908 par la municipalité de Lorimier pour l'établissement d'un parc, laquelle hypothèque s'élève à la somme de \$3,000, et porte intérêt au taux de 7%.

Résolu: D'autoriser le Trésorier de la Cité à payer ladite hypothèque et à obtenir une décharge.

Ajournement.

L. N. SENECAI,  
Secrétaire.

JOLIETTE STREET

- 45. Henri Bertrand . . . . . \$ 75
- 46. Geo. Janin . . . . .

SHERBROOKE STREET (7th SECTION) FROM GUY TO FORT

- 47. T. O. Sullivan . . . . . \$3,500
- 48. Hénault & Heffernan . . . . . 3,500
- 49. Julien Toussaint & Cie . . . . . 3,500

SHERBROOKE STREET (8th SECTION) FROM FORT TO WESTERN LIMITS

- 50. Hénault & Heffernan . . . . . \$3,500
- 51. Julien Toussaint & Cie . . . . . 3,500
- 52. Glibert, Paye & Cie . . . . . 3,500

BASIN STREET

- 53. Geo. Janin . . . . .
- 54. Palermo & Frascarelli . . . . . \$ 50
- 55. Henri Bertrand . . . . . 50

Adjourned.

L. N. SENECAI,  
Secretary.

\* \* \*

Report of meeting held on the 12th March 1913, p.m.

His Worship the Mayor L. A. Lavallée and all the members of the Board.

1.—Submitted a report from the Law Department re expropriation of Cad Nos. 673 and 674 of St. Antoine Ward, to complete the widening of de la Montagne street, from Notre-Dame to Dorchester.

In this connection, submitted a report from the Chairman of the Board of Assessors, showing the assessed value of said lots, amounting to \$14,050.32.

Resolved: That a report be made to Council, recommending that said sum be voted for the purposes of said expropriation.

2.—Submitted a report from the Law Department re lighting of Park Avenue Extension by the Saraguay Electric & Water Company, stating that the City can compel said company to cease supplying electric light for the lighting of streets in that part of the territory of Montreal, by means of a special protest.

Resolved: To refer back said report to the Law Department with a request to prepare said protest and have it served upon the Company.

3.—Submitted a report from the City Treasurer, informing the Board that the Trust & Loan Company is willing to accept the payment of a mortgage on a piece of land purchased on the 17th December 1908 by the Municipality of de Lorimier for the establishment of a park, which said mortgage amounts to the sum of \$3,000 and bears interest at the rate of 7%.

Resolved: That the City Treasurer be authorized to pay said mortgage and obtain a discharge.

Ajourned.

L. N. SENECAI,  
Secretary.